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Abstract (en)
[origin: CA2085872A1] The invention is directed to a status-reporting device. with a plurality of sensors which send output signals whose values
depend on the status monitored by the sensors and with an evaluating device which is connected to the sensors and responds by sending an alarm
signal when a preselected value of the output signals is reached. According to the invention, the evaluating device has an individual threshold switch
(IC51) which generates the alarm signal and is connected with the output (3) of an interrogating device (IC3) which has a plurality of inputs (1, 2,
5, 12 - 15) connected to each sensor, respectively, and means (IC2) which connect the inputs (1, 2, 5, 12 - 15) with the output (3) periodically and
one after the other. Also described is a temperature sensor which is particularly suitable for fire detection and fire extinguishing systems, as well as a
process for the production thereof (Fig. 4).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de signalisation d'une situation, présentant une pluralité de détecteurs fournissant des signaux de sortie dont les
grandeurs sont fonction d'une situation sous contrdle, ainsi qu'un systéme d'évaluation raccordé aux détecteurs, capable de répondre en émettant
un signal d'alarme dés qu'une grandeur présélectionnée des signaux de sortie est atteinte. Conformément a l'invention, le systeme d'évaluation
présente un seul commutateur a valeur-seuil (IC51) fournissant le signal d'alarme, qui est relié a la sortie (3) d'un dispositif de demande (IC3),
lequel comporte plusieurs entrées (1, 2, 5, 12-15) reliées chacune a un détecteur, ainsi que des moyens (IC2) reliant les entrées (1, 2, 5, 12-15)
périodiqguement et successivement a la sortie (3).
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